



*We take care of the children, so the adults can enjoy the event stress-free*

**EVENT BABYSITTERS, EVENT KIDS CORNERS/TABLES, MOBILE PLAYROOMS & MORE**

[www.kidtabulous.com](http://www.kidtabulous.com) -[info@kidtabulous.com](mailto:info@kidtabulous.com)



[@trulykidtabulous](https://www.instagram.com/trulykidtabulous)



[kidtabulouseventchildcare](https://www.facebook.com/kidtabulouseventchildcare)

"I-yatah and her team did a great job.  
Parents were highly satisfied.  
I would use her services again, and I  
would recommend her services to  
others.  
You're in good hands!"  
-Jamie B., Dialogue Co.



## About Us:

Welcome to Kidtabulous Event Childcare services! We specialize in providing high quality mobile childcare and entertainment during events.

Our team of eventsitters/animators is hand selected and trained by our founder, who has over 15 years of experience working with children.

All of our event sitters/animators have experience childcare experience, first aid training, and background checks. Most importantly, our sitters absolutely love working with children!

We provide a wide variety of developmentally appropriate and engaging games, toys and materials for all ages. We customize our activities and setups for the ages of the children and type of event, While ensuring safety and security for the children

We look forward to working with you, it will be our pleasure to care for all of the children at your event.

## Kidtabulous event childcare - SERVICES:



### 1) The Kids Corner

- For Child-friendly/family friendly events-

- A drop-in table or small area setup for the children to play in a corner of the event room
- Event animators to play with them in the play area
- includes personalized **KIDS FUN BOXES**, toys, games & activity materials

*\*NOTE: Event Sitters will not be responsible for the children with this option, children will be free to come and go from the play area.*

- starts at \$250.00



### 2) The Kids Playroom with Childcare

-for Child-free events & child-friendly events-

- A childcare room set up onsite during event or child-free reception
- Event Sitters will provide childcare in a separate room at the venue, where parents can drop-off their children
- All toys, games and activity materials are provided.

*\*NOTE: This option requires a separate, closed room. Event Sitters will be responsible for the children in the room.*

-starts at \$275.00

## Kidtabulous event childcare SERVICES cont'd:



### Event Babysitter Service

- For out of town guests with young children, couples, members of the wedding party with children
- Event Babysitters to care for young children during the event at the venue, or at a nearby hotel
- each booking includes a **KIDS FUN BAG** of activities for the duration of the booking
- Event Babysitters have experience in childcare, CPR certification, background checks
- starts at \$30.00/hr



### 4) Kids Fun Boxes

- A personalized box of mess-free activities to entertain children during the ceremony, baptism event, or at their table during the reception
- various colours available
- \$22.00/ box

# Testimonials...

"I just wanted to thank you from the bottom of my heart for such a beautiful addition to my wedding. The kids were beyond happy...You have such a lovely concept and it is sooo helpful for the parents, you really gave them a chance to relax and enjoy!"  
-Tiara J., bride-

"I wanted to take a moment to thank you for the great service that you have provided and the sitters have done a fantastic job."

-Nick S., EXPLORANCE  
spring break office kidscamp service

*We love what we do!  
We're so happy that you love it too...  
Thank you so much!*





*Nous nous occupons des enfants, afin que les adultes puissent profiter de l'événement sans stress.*

Gardiennes pour événements, Coins/Tables d'activités pour Enfants, Service de Garde & Salles de Jeux mobiles, etc.

[www.kidtabulous.com](http://www.kidtabulous.com)    [info@kidtabulous.com](mailto:info@kidtabulous.com)



@trulykidtabulous



kidtabulouseventchildcare

"I-yatah et son équipe a fait un excellent travail. Les parents ont été très satisfaits.

Je ferais de nouveau appel à ses services et je les recommanderais à d'autres personnes.

Vous êtes dans des bons mains !"  
-Jamie B., Dialogue Co.



## A propos de nous :

Bonjour! Nous sommes Kidtabulous Service de Garde Mobile pour événements ! Nous sommes spécialisés dans la garde d'enfants et l'animation mobile de haute qualité lors d'événements.

Notre équipe de gardiennes et d'animatrices est sélectionnée et formée par notre fondateur, qui a plus de 15 ans d'expérience avec les enfants.

Les gardiennes ont de l'expérience en travaillant avec les enfants, une formation aux premiers secours et une vérification de leurs antécédents. Plus important encore, elles adorent travailler avec les enfants !

Nous fournissons une grande variété de jeux, de jouets et de matériaux pour tous les âges. Nous personnalisons nos activités et nos installations en fonction de l'âge des enfants et du type d'événement, tout en garantissant la sécurité des enfants.

Nous nous réjouissons de travailler avec vous, ce sera un plaisir pour nous de nous occuper de tous les enfants lors de votre événement.

# Kidtabulous event childcare - SERVICES:

## 1) Le Coin des Enfants



- Pour les événements accueillant des enfants

- Les boîtes personnalisées KIDS FUN BOXES, les jouets, les jeux et tout le matériel d'activité sont inclus.
- Une table d'accueil ou un petit coin de jeux pour les enfants dans un coin de la salle de l'événement.
- Des animatrices pour jouer avec les enfants dans le coin du jeu.

**\*A NOTER :** Les animatrices ne seront pas responsables des enfants avec cette option, les enfants seront libres d'aller et venir dans l'aire de jeu.

- à partir de 250,00

## 2) Salle de jeux avec Gardiennes pour les événements

- Événements sans enfants/événements avec jeunes enfants



- Fournir une salle de garde d'enfants mobile sur place pendant l'événement

- Les gardiennes installeront une salle de jeux dans une salle séparée du lieu de l'événement, où les parents pourront déposer leurs enfants.

- Tous les jouets, jeux et matériaux d'activités sont fournis.

**\*NOTER:** Une salle vide séparée est nécessaire pour cette option de service. Les gardiennes seront responsables des enfants présents dans la salle.

- à partir de \$275.00

## Kidtabulous event childcare SERVICES cont'd:



### 3) Service de Gardiennage pour les événements

- Pour les invités d'ailleurs avec des jeunes enfants, les couples et membres du cortège nuptial avec des enfants
- Nous fournissons des baby-sitters pendant l'événement pour s'occuper des jeunes enfants
- Chaque réservation comprend un **KIDS FUN BAG** sac d'activités pour la durée de la réservation.
- Tous nos gardiennes sont formés aux premiers secours, ont fait l'objet d'une vérification de leurs antécédents et ont de l'expérience dans la garde d'enfants.
- à partir de \$30.00 /hre



### 4) Boîtes Kids Fun Box

- Pour divertir les enfants pendant la cérémonie, le baptême ou à leur table pendant la réception
- des activités sans dégâts
- Personnalisées avec le nom de l'enfant et couleur de votre choix
- \$24.00/boîte

# Témoignages

"Je voulais juste vous remercier du fond du cœur pour cet ajout magnifique à mon mariage. Les enfants étaient très heureux... Vous avez un concept si charmant et c'est tellement utile pour les parents, vous leur avez vraiment permis de se détendre et de s'amuser !  
-Tiara J., mariée

"Je voulais prendre un moment pour vous remercier pour l'excellent service que vous avez fourni et les gardiennes ont fait un travaille fantastique.

-Nick S., EXPLORANCE  
camp de jour mobile au bureau pendant les vacances de

